
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 10 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. lapkričio 26 d. Nr. T2-10 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-11-26 14.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Henrikas Girčys (dėl pateisinamų priežasčių).  

Posėdyje dalyvavo: 20 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovo 

vyriausiasis patarėjas Rimas Bytautas. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-24), Savivaldybės tarybos 10 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-24) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Genovaitė Damulienė, Albinas Ežerskis, Raimundė Gečienė. Pirmininkė – Genovaitė 

Damulienė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams 

pateikta.  

Posėdžio pirmininkas informavo apie pakeitimus:  

1 klausimas patikslintas. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. 

sprendimo Nr. T1-17 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ 

pakeitimo. Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė. 

4 klausimo patikslintas pavadinimas. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Savarankiško 

gyvenimo namų plėtra senyvo amžiaus asmenims ir (ar) asmenims su negalia Šventupio g. 3, 

Šiauduvoje, Šilalės r.“. Pranešėjas Faustas Sragauskas. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 1 papildomą klausimą „Dėl 

Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ autobusų stoties pastato 

rekonstrukcijos“. Pranešėja Reimunda Kibelienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomo klausimo įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-24). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-24). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-17 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. liepos 30 d. sprendimo Nr. T1-180 

„Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimo. 

3. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas neįgaliųjų socialinės integracijos per kūno kultūrą ir 

sportą projekto įgyvendinimui. 
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4. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Savarankiško gyvenimo namų plėtra senyvo 

amžiaus asmenims ir (ar) asmenims su negalia Šventupio g. 3, Šiauduvoje, Šilalės r.“. 

5. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Šilalės rajono Kvėdarnos gyvenamosios 

vietovės atnaujinimas“. 

6. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Dalies pastato, esančio Dariaus ir Girėno g. 19 

a, Pajūrio mstl., Šilalės r., pritaikymas socialinio būsto fondo plėtrai“. 

7. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Ikimokyklinio ugdymo prieinamumo didinimas 

Šilalės mieste“. 

8. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Kraštovaizdžio formavimas Šilalės mieste“. 

9. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Eismo saugumo priemonių diegimas Šilalės 

mieste ir rajono gyvenvietėse“. 

10. Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. sprendimu Nr. T1-

309 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio plėtros plano iki 2020 metų patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

12. Dėl leidimo koreguoti vėjo jėgainių išdėstymo ir teritorijos ribų nustatymo Šilalės 

rajono savivaldybės Traksėdžio seniūnijos, Laukuvos seniūnijos ir Šilalės kaimiškosios 

seniūnijos teritorijoje specialųjį planą. 

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-70 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo 

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

14. Dėl tarnybinių gyvenamųjų patalpų nuomos. 

15. Dėl Savivaldybės būsto pardavimo. 

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-

170 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės atliekų tvarkymo 2014-2020 metų plano ir Šilalės rajono 

savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių patvirtinimo“ pakeitimo. 

17. Dėl valstybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymo ir likvidavimo. 

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. sausio 21 d. sprendimo Nr. T1-6 

„Dėl viešame aukcione parduodamo Šilalės rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-

172 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

20. Dėl Šilalės rajono savivaldybės socialinės paramos programos tvirtinimo. 

21. Dėl bepiločių orlaivių skraidymo uždraudimo zonose Šilalės rajono savivaldybės 

teritorijoje. 

22. Dėl informacijos apie Šilalės rajono savivaldybės energinio efektyvumo didinimo 

daugiabučiuose namuose programos vykdymą. 

23. Dėl informacijos apie 2014-2020 m. Europos Sąjungos struktūrinių fondų 

investicijų programos priemones Šilalės rajone. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo 

Nr. T1-17 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė patikslintą sprendimo projektą ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar Savivaldybės vadovai žino apie mokamus priedus Savivaldybės 

įmonių, įstaigų darbuotojams. 

J. Gudauskas sakė, kad klausimas nėra susijęs su biudžetu. Sakė, kad Savivaldybės 

vadovai žino apie mokamus priedus.  

T. Bartkus prašė, kad Tarybos nariams būtų pateikiamos ataskaitos už ką ir kokie 

priedai yra mokami. 

R. Bytautas sakė, kad Tarybos nariai turi teisę žinoti dominančią informaciją ir su 

asmens duomenimis.  
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Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą patikslintą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. liepos 30 d. sprendimo 

Nr. T1-180 „Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas informavo, kodėl parengtas sprendimo projektas. 

T. Bartkus pasitikslino apie grąžintas ir perskirstytas lėšas. 

D. Vėlavičiutė informavo apie grąžintas ir perskirstytas lėšas. 

T. Bartkus klausė apie projektų finansavimo reikalingumą. 

R. Vaitiekus informavo apie projektų finansavimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

3. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas neįgaliųjų socialinės integracijos per kūno 

kultūrą ir sportą projekto įgyvendinimui. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokią pinigų sumą sudarys 30 proc.  

R. Kuzminskaitė sakė, kad dar bus tikslinama, kiek reikės lėšų. 

T. Bartkus klausė, ar negavę didesnės sumos projekto įgyvendinimui, Neįgaliųjų 

centras įgyvendins projektą. 

R. Kuzminskaitė informavo apie projekto įgyvendinimą ir jo eigą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Savarankiško gyvenimo namų 

plėtra senyvo amžiaus asmenims ir (ar) asmenims su negalia Šventupio g. 3, Šiauduvoje, Šilalės 

r.“. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą su pakeitimu 1 punkte 

vietoje žodžių „Šventupio g. 21“ įrašyti žodžius „Šventupio g. 3“ ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kiek išleista lėšų projektų rengimo konsultantams. 

F. Sragauskas informavo apie išleistas lėšas projektų rengimo konsultantams. 

A. Meiženis klausė, koks poreikis senyvo amžiaus asmenų į socialinių paslaugų įstaigas 

ir koks laisvų vietų skaičius. 

F. Sragauskas sakė, kad vietų į savarankiško gyvenimo namų nėra. 

A. Meiženis klausė, ar bus vykdoma priežiūra savarankiško gyvenimo namuose. 

D. Račkauskienė sakė, kad bus reikalinga viena darbo vieta socialinio darbuotojo 

padėjėjo, nes ten gyvens savarankiški gyventojai. 

T. Bartkus klausė, kokių įmonių konsultantai rengė investicinius projektus. 

F. Sragauskas informavo apie įmones ir sakė, kad detalesnę informaciją galės pateikti 

vėliau. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

5. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Šilalės rajono Kvėdarnos 

gyvenamosios vietovės atnaujinimas“. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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6. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Dalies pastato, esančio Dariaus ir 

Girėno g. 19 a, Pajūrio mstl., Šilalės r., pritaikymas socialinio būsto fondo plėtrai“. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, koks skaičius asmenų laukia eilės gauti socialinį būstą. 

R. Kibelienė informavo apie socialinio būsto eiles. 

V. Noreika klausė, keliuose Pajūrio socialiniuose būstuose planuojama apgyvendinti 

pabėgėlius. 

F. Sragauskas sakė, kad socialiniuose būstuose negalima apgyvendinti pabėgėlių. 

J. Gudauskas informavo apie pabėgėlių apgyvendinimą Šilalės mieste. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

7. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Ikimokyklinio ugdymo 

prieinamumo didinimas Šilalės mieste“. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar reikės papildomai priimti darbuotojų. 

F. Sragauskas sakė, kad reikės naujų darbo vietų, nes daugiau ikimokyklinio amžiaus 

vaikų galės lankyti darželį. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

8. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Kraštovaizdžio formavimas Šilalės 

mieste“. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius domėjosi dėl pėsčiųjų takelio tvarkymo. 

F. Sragauskas informavo apie pėsčiųjų takelio tvarkymą. 

J. Gudauskas sakė, kad pėsčiųjų takelį geriausia būtų panaikinti. 

Tarybos nariai diskutavo apie pėsčiųjų taką. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

9. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Eismo saugumo priemonių 

diegimas Šilalės mieste ir rajono gyvenvietėse“. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius domėjosi apie kelio, jungiančio Vytauto Didžiojo ir Zobelijos gatves, 

reguliavimą. 

V. Jasevičius informavo apie kelio reguliavimą. 

J. Gudauskas sakė, kad dėl kelio buvo apsvarstyta komisijoje ir su seniūnu aptarta. 

Gatvėje bus sustatyti ženklai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

10. SVARSTYTA. Pavedimas Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 2. 
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11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. 

sprendimu Nr. T1-309 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio plėtros plano iki 2020 metų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą su pakeitimais 1.3.1.6. 

papunktį vietoje žodžių „Šventupio g. 21“ įrašyti žodžius „Šventupio g. 3“, papildant 1.4.2.4. 

papunkčiu įrašant „Pastato, esančio Dariaus ir Girėno g. 19, Pajūrio mstl., Šilalės r. pritaikymas 

bendruomenės poreikiams, 1.2.1.3. papunktį išdėstant taip: „Naujos reikalingos medicininės 

įrangos įsigijimas Šilalės rajono sveikatos priežiūros įstaigose“ ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, kokie darbai bus atlikti pagal priemonę nurodytą 3.1.1.1.9. 

papunktyje. 

F. Sragauskas informavo, kas bus atliekama. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

12. SVARSTYTA. Leidimas koreguoti vėjo jėgainių išdėstymo ir teritorijos ribų 

nustatymo Šilalės rajono savivaldybės Traksėdžio seniūnijos, Laukuvos seniūnijos ir Šilalės 

kaimiškosios seniūnijos teritorijoje specialųjį planą. 

Pranešėjas Stasys Kruša pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Noreika pasisakė apie parengtą sprendimo projektą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 5. 

 

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo 

Nr. T1-70 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės 

būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

Tadas Bartkus pasisakė ir teikė pastabą, kad jo raginti balsuoti nereikia, jis žino, kada 

reikia balsuoti. 

R. Vaitiekus atsiprašė T. Bartkaus ir pasisakė. 

 

14. SVARSTYTA. Tarnybinių gyvenamųjų patalpų nuoma. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Virginijus Noreika išėjo iš posėdžių salės. 

 

15. SVARSTYTA. Savivaldybės būsto pardavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kas buvo turto vertintojas. 

R. Kibelienė sakė, kad turto vertinimo paslauga nupirkta ir sudaryta sutartis su 

Kęstučiu Jasinsku. 

T. Bartkus domėjosi apie gautus raštus prieš rengiant sprendimo projektą. 

R. Kibelienė informavo apie sprendimo projekto rengimo tvarką. 

T. Bartkus klausė R. Kibelienės, kaip yra vertina buto kainą. 

R. Kibelienė sakė, kad ji turto kainos neturi teisės nustatinėti. 

A. Meiženis klausė, kada sudaryta sutartis su turto vertintoju. 
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R. Kibelienė sakė, kad su turto vertintoju yra sudaryta sutartis trejiems metams. 

A. Meiženis pasisakė apie buto kainą. 

D. Bergelis pasisakė apie turto vertinimą. 

T. Bartkus pasisakė apie informacijos pateikimą Tarybos nariams. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Virginijus Noreika grįžo į posėdžių salę. 

 

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 26 d. 

sprendimo Nr. T1-170 ,,Dėl Šilalės rajono savivaldybės atliekų tvarkymo 2014-2020 metų plano 

ir Šilalės rajono savivaldybės atliekų tvarkymo taisyklių patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, kam bus geriau sumažinus šiukšlių vežimo kartus Šilalės mieste. 

R. Kibelienė sakė, kad prasidėjus šiukšlių rūšiavimui, komunalinių atliekų kiekis yra 

sumažėjęs. 

A. Meiženis klausė, ar sumažėjus išvežimų kartams, rinkliavos mokėtojams sumažės 

rinkliavos dydis. 

R. Kibelienė sakė, kad mokestis išliks tas pats ir nesikeis. 

V. Jucius pasisakė apie komunalinių atliekų išvežimo kartų sumažinimą. 

S. Vyšniauskas informavo apie komunalinių atliekų išvežimo kartų sumažinimo 

reikalingumą. 

A. Motuzas pasisakė ir siūlė, kad 1 punktas galiotų nuo sausio 1-os iki balandžio 1-os 

d. 

J. Gudauskas pasisakė apie komunalinių atliekų rinkliavą. 

A. Meiženis siūlė, kad būtų peržiūrėtas rinkliavos mokestis. 

V. Jucius pasisakė apie parengtą sprendimo projektą. 

J. Gudauskas pasisakė, kodėl parengtas sprendimo projektas. 

S. Vyšniauskas pasisakė apie komunalinių atliekų išvežimo sudarymo grafikus. 

V. Noreika pasisakė apie komunalinių atliekų išvežimo kartus. 

A. Motuzas sakė, kad savo pasiūlymo atsisako. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

17. SVARSTYTA. Valstybei nuosavybės teise priklausančio turto nurašymas ir 

likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. sausio 21 d. sprendimo 

Nr. T1-6 „Dėl viešame aukcione parduodamo Šilalės rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir 

kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis domėjosi apie turto vertę. 

R. Kibelienė sakė, kad nurodyta yra buhalterinė likutinė turto vertė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 
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19. SVARSTYTA. Šilalės rajono tarybos 2015 m. birželio 26 d. sprendimo Nr. T1-172 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto ir socialinio būsto nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, ar anksčiau buvo sudaromos sutartys. 

R. Kibelienė sakė, kad gyventojai sudaro sutartis su visais paslaugų tiekėjais. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės socialinės paramos programos 

tvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

21. SVARSTYTA. Bepiločių orlaivių skraidymo uždraudimo zonos Šilalės rajono 

savivaldybės teritorijoje. 

Pranešėja Silva Paulikienė pristatė sprendimo projektą preambulėje po žodžio 

„papunkčiu“ įrašyti žodžius „ir atsižvelgdama į Policijos departamento prie Lietuvos 

Respublikos vidaus reikalų ministerijos 2015 m. lapkričio 12 d. raštą Nr. 5-S-10994“, papildant 

sprendimo projektą šiais punktais: „1.9. Šilalės rajono apylinkės teismo; 1.10. Šilalės mieste 

esančių prekybos centrų (,,Maxima X“, „IKI“ ir „Norfa“); 1.11. Šilalės mieste esančių bankų; 

1.12. masinių renginių (koncertų, sporto varžybų, mitingų ir pan.) metu, išskyrus specialiąsias 

tarnybas (policiją, priešgaisrinę gelbėjimo tarnybą ir pan.) ir tam tikrais atvejais renginio 

organizatoriams, kai bepiločių orlaivių naudojimas yra neatskiriama renginio dalis.“ ir prašė jam 

pritarti. 

V. Noreika pasisakė apie sprendimo projekte įrašytus prekybos centrus ir siūlė juos 

išbraukti. 

R. Toleikis prašė pasakyti bepiločių orlaivių sąvoką. 

S. Paulikienė informavo apie bepiločių orlaivių sąvoką. 

D. Bergelis sakė, kad bepiločiui orlaiviui priskiriami įrenginiai iki 25 kg. 

A. Meiženis pasisakė apie bepiločių orlaivių skraidymo zonų uždraudimą. 

V. Noreika pasisakė bepiločių orlaivių skraidymo zonas ir siūlė iš sprendimo projektą 

išbraukti 1.10. papunktį. 

D. Bergelis pasisakė apie bepiločių orlaivių skraidymą. 

R. Bytautas sakė, kad Tarybos narių kompetencija priimti ar nepriimti šį parengtą 

sprendimo projektą. Sakė, kad baigtinio sąrašo gal ir neįmanoma padaryti, jį bus galima papildyti 

ateityje. Sprendimas yra teisėtas. 

T. Bartkus apie bepiločių orlaivių skraidymo zonų uždraudimą. 

R. Bytautas sakė, kad sprendimo projektas turi būti aiškus. 

J. Gudauskas pasisakė apie parengtą sprendimo projektą. 

V. Noreika sakė, kad jis atsiima savo pasiūlymą. 

Tarybos nariai diskutavo apie bepiločių orlaivių skraidymo zonų uždraudimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

1 papildomas. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ autobusų stoties 

pastato rekonstrukcija. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis klausė, kas bus atlikta naudingo Šilalės rajonui priėmus šį sprendimo 

projektą. 

R. Kibelienė informavo, kad bus pagerinta infrastruktūra, pritraukta daugiau lėšų, 

pagerintos autobusų stoties pastato patalpos. 
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T. Bartkus klausė, ar vieni parašę trumpą įgyvendinimo terminą darbų laimės ir pratęs 

darbų atlikimo terminą. 

R. Kibelienė sakė, kad komisija spręs apie ekonomiškai naudingą ir tinkamą pasiūlymą. 

Investuotojas turės spręsti tinkamą darbų įgyvendinimo terminą. 

A. Meiženis klausė, ar kitos savivaldybės atlikusios tokius projektus džiaugiasi. 

R. Kibelienė sakė, kad tokie projektai kitoms savivaldybėms yra naudingi. 

J. Gudauskas sakė, kad svarbiausia jog būtų sutvarkyta autobusų stotis. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

22. SVARSTYTA. Informacijos apie Šilalės rajono savivaldybės energinio efektyvumo 

didinimo daugiabučiuose namuose programos vykdymą. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos 

narių pateiktus klausimus. 

A. Šniepis informavo apie daugiabučių namų modernizavimą Šilalėje. 

 

23. SVARSTYTA. Informacija apie 2014-2020 m. Europos Sąjungos struktūrinių 

fondų investicijų programos priemones Šilalės rajone. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos 

narių pateiktus klausimus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas         Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė    Raimonda Kniulytė 

 


